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В статье исследуется общий порядок управления генерал-губернаторствами в составе Рос-

сийской империи в контексте распределения государственной власти, выделяются общие и 

специфические черты, присущие органам главного управления. Анализируются взаимоотно-

шения между отдельными органами главного управления и органами управления отдельными 

частями ведомств. В результате делается вывод об обоснованности введения данного института 

с целью децентрализации управления и ограничения власти губернаторов.
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The article studies the general procedure for administration of governorates general within the 

Russian Empire from the standpoint of government distribution, singles out general and specific 

characteristics of authorities of the chief directorate. The authors analyze interrelationships between 

separate authorities of the chief directorate and authorities of separate parts of governmental 

departments. The authors come to the conclusion that introduction of such an institution is justified for 

decentralization of the government and limitation of the governors' power.
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